
Seljedalen Skole FAU 
Protokoll FAU Seljedalen skole Årsmøte 

25.04.2023 kl 17-18

Saksliste 
1. Rektor snakker litt om skolestart
2. Valg av nytt styre 
3. Trafikksikkerhet ved skolen
4. Andre saker 
5. Sette dato for neste møte 

Deltagere Foreldre 
1. trinn - Magne Lunde 
2. trinn - Tone Beth Rambjørg og Roar Nybø
3. trinn - John-F. Clausen og Benedikte Storheim (vara)
4. trinn - Peder Børtnes Kalvatn 
5. trinn - Lene Reed Hjorteset
6. trinn - Dounia Boukhari og Nicola Walker (vara)
7. trinn - Inger Lise Tangen og Geir Sætre (vara)

Deltagere skole
- Lene Hundvin (Rektor)

Meldt avbud: -

Referat

1. Rektor snakker litt om skolestart.

 5, 6 og 7 trinn har fått mail om at det skal gjennomføres et prosjekt om rasisme i uke 42-45 
(Rambøll). Det sendes ut samtykke før elevene svarer på en undersøkelse (i skoletiden). 
Undersøkelsen er anonym. Dette er første gang skolen har en slik undersøkelse. 

Ulveus undersøkelsen er på våren. Elev og foreldreundersøkelse er i desember (UDIR). ---> Bestemt 
av Bergen kommune.

Alle disse undersøkelsene blir analysert på tvers av hverandre og sett på som en helhet.

Det jobbes nå med vedta ang. Spesialundervisning men det er forsinkelser p.g.a nye maler på IOP-
skjema som alle rektorer må kurses i, men spesialundervisningen er igang og blir ikke hindret av 
forsinkelser i det formelle.

2. Valg av nytt styre.

Leder: John-Fredrik Clausen.
Nestleder: Tone Beth Rambjørg.
Referent: Tone Beth Rambjørg (skal ha lav terskel for å delegere videre oppgaven med å skrive 
referat).
Kasserer: Inger Lise Tangen



SU = Samarbeidsutvalget
SMU = Skolemiljøutvalget

Nicola går gjennom hvordan vi gjør det formelle i FAU i forhold til Brønnøysundregisteret for å melde 
inn nytt styre og har samlet inn nødvendige personopplysninger fra styret for å få dette gjort. Hun 
ordner protokoll i papirform til signering til neste møte.

3. Tidligere FAU leder Dounia oppsummerer arbeidet som ble gjort i fjord og har laget en 
representasjon som blir lagt ut på Google Disk. Kort oppsummert:

-Trafikksikkerheten på skolen er et sort problem og noe som gjøres noe med. Kan kommunen stille 
med dropsene-skilt? Følges opp videre av FAU.

-Kvalitetsoppfølgingsmøte er et samarbeid mellom skolen, FAU og elevrådet.
Kommunen invitererleder og nestleder i FAU på et møte for å snakke om hva som skal forberedes til 
kvalitetsoppfølgingsmøtet. Skoleåret blir planlagt ut fra dette.

-Foreldreundersøkelsen kan bare sendes til en av foreldrene siden det bare skal leveres en besvarelse 
per barn. I fjord var svarprosenten på bare 18% og den kunne derfor ikke brukes til noe.

4. Annet.

Skolen har ikke lov å levere ut klasseliste. Det gjøres unntak for FAU og klassekontakter via samtykke 
i Vigilo, men disse kan ikke levere klasselisten videre. Skal det være et samarbeid mellom 
klassekontakter og FAU for å få dette til på en fin måte for alle?

Neste møte blir Onsdag 27/9 kl. 1800


